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   JIŘÍ PEK 

 
Report ze zastupitelstva obce Vejprnice 3. 12. 2024  
 

Rada obce (RO), kontrolní výbor (KV) a finanční výbor (FV) (body 4-6): 

- KV i FV nebyl usnášeníschopný. Zástupci za Karpíškovce nedorazili, ačkoliv jsou za to placeni.  

- Zastupitelé opět nedostali všechny zprávy z proběhlých rad. 

- Pan Štefánek žádal dle RO dne 18. 9. předání své reakce na směny obecních pozemků zastupitelům. 

Reakci zastupitelé dosud nedostali. Starosta však odpověděl, že jsme o tom byli vyrozuměni již na 

zastupitelstvu 3. 9., asi umí cestovat časem… 

- Do programu jednání jsem chtěl zanést další bod. Karpíšek se zalekl a raději odmítl s tím, že již není 

možné navrhovat úpravy programu.  

- Společnost Domoza projekt s.r.o., zastoupená jednatelkou a zastupitelkou J. Konvalinkovou (Pravé 

Vejprnice) získala další zakázky, nyní za 92.000Kč.   

- RO nedodržuje vlastní směrnici o pronájmu veřejného prostranství. Otázka je, zda nevyužívanou 

směrnici není lepší zrušit.  

- Letošní VejpFest vyšel na 1.361.613Kč. 

 

Rozpočet a plán investic 2025 (bod 7-9) 

- V současné době jsou příjmy obce ve výši 149mil.  

Do budoucna se očekává pokles: 2025 – 127mil, 2026 – 107 

mil, 2027 – 108 mil. 

- Kopřiva chtěl zařadit bod výstavby vlastního obecního domu 

dětí a mládeže, tak aby se snížila cena kroužků o nájemné.  

 

Karpíšek si zvýšil plat z 49.000Kč na 89.000Kč (bod 10) 

- Karpíšek se nechal slyšet, že obecní pokladnu šetřil, akorát že 

vůbec ne. Legislativa mu neumožňuje pobírat plný plat senátora a starosty zároveň, proto byl dosud 

starostou neuvolněným. Na navýšení platu nám vadí, že se starosta své práci plně nevěnuje. Z dat 

o docházce víme, že účast v jeho jednotlivých funkcích byla tragická. Nebyl přítomen na ustavujícím 

krajském zastupitelstvu, či v senátu měl 33% neúčast (tzn. jako kdyby 2 roky z 6 nechodil vůbec do 

práce). 

 

Navýšení cen 

- Voda se zdražuje na 167,28Kč/m3 

- Autobus 55 a 66 zdražuje na 14Kč  

Upozornili jsme na to, že dopravce nedodržuje smluvní podmínky – nepřijímá platbu kartou. Byl 

jsem svědek, kdy paní nebyla vpuštěna do autobusu, protože neměla hotovost. 

 

Vyhazov učitelek z mateřské školky 

- 30. srpna schválila RO nový neveřejný platový výměr pro ředitelku Jílkovou. 

- 2. září z nezamčeného prostoru mateřské školky uteklo dítě. 

- 3. září vzala RO na vědomí „vyvození důsledků v souladu se zákoníkem práce“ pro učitelky. Na 

večerním zastupitelstvu jsme nebyli o ničem informováni. 

- 4. září byl rozvázán pracovní poměr s oběma učitelkami. 

- 6. září jsem požádal ředitelku a starostu o vysvětlení – dodnes bez odpovědi. 

- 12. září jsem tedy požádal Školskou inspekci o prošetření s výsledkem „pochybení na straně školy“ 

(celý dokument je zveřejněn na FB Piráti Vejprnice). 

- Zastupitelka Konvalinková se vehementně domáhala smazání informací o kauze z FB skupiny 

Vejprnický bazárek 

- 3. prosince vedení obce ani školy zastupitele o kauze neinformovalo. Musel jsem se zeptat v bodu 

různé. Ředitelka odpověděla, že škola přijala jistá opatření, ale chyba byla na straně učitelek (bude 

na audiozáznamu). 

- Výsledek – potrestány byly pouze učitelky rozvázáním pracovního poměru, vedení ZŠ a MŠ bez 

postihu.  

 

Různé: 

- Obec získala 3 dotace ve výši 1.190.000Kč (bod 12). 

- Majetková komise doporučila směnu a prodej pozemků M. Huclovi (řediteli ČSAD Plzeň) ačkoliv 

nebyla usnášeníschopná (bod 12-13). 

- Byla odsouhlasená další developerská výstavba za fotbalovým hřištěm. Plánovací smlouvy 

zastupitelé nedostali, byly pouze k nahlédnutí (bod 16). 

 

 

 

DĚKUJEME ZA ODBĚR NAŠICH REPORTŮ. JE VÁS JIŽ 54 😊  

NEMUSÍTE TAK STRHÁVAT REPORTY Z NÁSTĚNEK JAKO PANÍ ENDRSOVÁ, 

ALE MŮŽETE SI JE V KLIDU PŘEČÍST DOMA. PŘIDAT SE MŮŽETE PŘES 

SCAN QR CODU, ČI POŽÁDAT O VHAZOVÁNÍ DO SCHRÁNEK. 

Plán investic 2025 

Zateplení bytovky č. 95 

Rekonstrukce zdravotního střediska 

Výstavby a rekonstrukce 
komunikací 

Rekonstrukce veřejného osvětlení 

Koupě přívěsu pro hasiče 

Úpravy dětských hřišť 

Oprava restaurace Formanka 

Nákup elektromobilu 

Stavební úpravy ZŠ a MŠ 

http://www.pirativejprnice.cz/

